



质量管理体系认证证书

证书编号: 04922Q00103R0S

东莞市冠鑫制罐有限公司

地址: 广东省东莞市万江街道拔蛟窝社区大塘工业区 6 号
统一社会信用代码: 91441900MA51N76H9T

根据贵组织的申请, 本公司依据《质量管理体系 要求》(GB/T19001-2016/ISO9001:2015) 规定实施认证审核, 经评定符合要求, 特此发证。质量管理体系覆盖范围为:

生产许可证范围内的危化品包装用工业薄钢板圆罐 (II 级)、
方桶、钢提桶 (II 级) 的生产

首次发证日期: 2022 年 01 月 25 日

证书有效日期: 2022 年 01 月 25 日至 2025 年 01 月 24 日

上述范围若涉及行政许可前置审批, 强制性认证, 本证书仅覆盖被许可资质、证书范围内的产品及服务, 证书有效期内, 获证组织需按 CTC 规定接受年度监督, 加贴合格标识, 证书方为有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。

第一次监审合格
标识加贴处

第二次监审合格
标识加贴处



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C049-M



广东质检中诚认证有限公司

董事长

地址: 中国广东省广州市黄埔区科学城科学大道 10 号 226 房 邮编: 510670

ISO 9001



ISO 9001

The Certificate Of Quality Management System

Certificate No. : 04922Q00103R0S

Dongguan Goodcan Can Making co., Ltd

Address: No.6, Datang Industrial Zone, Bajiaowo Community, Wanjiang Street, Dongguan City, Guangdong Province, P.R. China / Unified Social Credit Code: 91441900MA51N76H9T

According to your organization's application, our company carried out audit and certification in accordance with the requirements for Quality Management System (GB/T19001-2016/ISO9001:2015), which accords with the requirements through assessment. The scope of the certified QMS is:

Manufacture of industrial thin steel plate round cans (grade II), square barrels and steel buckets (grade II) for hazardous chemical packaging within the scope of production license

Initial date: 2022-01-25

Term of validity of this certificate: 2022-01-25 to 2025-01-24

The scope of the certified should limits within the administrative licensing or China Compulsory Certification. The certified organization shall be subject to annual supervision of CTC during the validity period. The Certificate is only valid with the annual surveillance labels. The certificate information can be found at the CNCA's official website (www.cnca.gov.cn).

The first surveillance

The second surveillance



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C049-M



Lang sui Pin
Chairman

Guangdong Quality Testing CTC Certification Co., Ltd.

Address: Room 226, No. 10, Science Avenue, Huangpu District, Guangzhou, Guangdong, China 510670